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ZÁPIS č. 15 

 
ze zasedání zastupitelstva městyse Čachrov, konaného dne 24. 10. 2024 od 19.00 hodin 

v Kunkovicích „U Sikstů“ 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 9 členů ZM 

Zapisovatel: Lenka Hřebcová 

Ověřovatelé zápisu: J. Brůha, D. Šedlbauer 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Zpráva starosty o činnosti úřadu 

3. Zápis do kroniky městyse za rok 2023 

4. Dodatek smlouvy s Ekoregionem Úhlava, z.s. 

5. Nabídka bezúplatného převodu kostela sv. Anny a areálu farní budovy v Javorné 

6. Priority realizace plánu společných zařízení – KoPÚ Svinná na Šumavě  

7. Smlouva o budoucí smlouvě o užívání zařízení k měření rychlosti  

8. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. 

IV-12-0022989 v k.ú. Čachrov 

9. Finanční dar obcím postiženým povodní  

10. Rozpočtové opatření č. 4/2024 

11. Různé 

12. Diskuse 

13. Závěr 

 

ad 1) Starosta městyse J. Bejvl zahájil zasedání a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení 

schopné. Zapisovatelkou jmenoval paní Lenku Hřebcovou, na ověřovatele zápisu navrhl J. 

Brůhu a D. Šedlbauera a seznámil přítomné s programem zasedání.  

Program a ověřovatelé navrženo schválit. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 2) Starosta seznámil přítomné s činností úřadu od posledního zasedání: 

Byla uzavřena smlouva s Plzeňským krajem o mapování a aktualizaci dat technické a dopravní 

infrastruktury pro systém digitální technické mapy Plzeňského kraje. 

Byla uzavřena kupní smlouva s A. Rendlovou na prodej pozemku v Javorné. 

Byla uzavřena kupní smlouva s H. Řánkovou na prodej části pozemku v Javorné. 

Byly uzavřeny 3 smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodě o umístění 

stavby. 

Byla uzavřena darovací smlouva s Klubem českých turistů a dar byl vyplacen. 

V nejbližších dnech bude dokončeno bílení fasády na bytovém domě Čachrov čp. 5. 

Dne 26. 10. se uskuteční sběr nebezpečného a objemného odpadu. 

Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí. 

 

ad 3) Zápis do kroniky městyse za rok 2023 – kronikářka PaedDr. Z. Hranáčová nabízí přečtení 

kroniky, kterou měli zastupitelé v předstihu k dispozici, a sděluje, že po schválení bude na 

webových stránkách městyse. Nebyl projeven zájem o přečtení. 

J. Kynčl – chybí mu popisky k fotografiím v kronice – PaedDr. Hranáčová – dá se pospojovat, 

ke které akci která fotka patří. 
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Nikdo jiný nemá žádný dotaz, navrženo schválit zápis do kroniky městyse za rok 2023 

v předloženém znění. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 4) Dodatek smlouvy s Ekoregionem Úhlava, z.s. – v roce 2016 byla uzavřena smlouva o 

poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 37 955,- Kč s tím, že do 30. 6. 2017 bude 

vrácena částka 11 386,- Kč, což bylo splněno, a do 31. 12. 2024 bude vrácena zbylá částka 

26 569,- Kč. Nyní Ekoregion žádá o uzavření dodatku s posunutím termínu vrácení této částky 

do 31. 12. 2030. 

PaedDr. Hranáčová – zda městys z MAS získává dotace, ona sama získala na zateplení 

podkroví – ano, dotace na vybavení školní jídelny a kuchyně. 

K. Randák – nevidí důvod uzavírat dodatek, požaduje vrácení částky v termínu. 

V. Denk – je pro uzavření dodatku, městys může získávat dotace i v budoucnu. 

Navrženo schválit uzavření dodatku č. 1 s Ekoregionem Úhlava, z.s. 

Schváleno 8 hlasy, 1 hlas proti 

 

ad 5) Nabídka bezúplatného převodu kostela sv. Anny a areálu farní budovy v Javorné – 

podmínkou převodu je umožnění konání církevních obřadů i v budoucnosti. 

V. Denk – v minulosti jsme několikrát schvalovali poskytnutí příspěvku farnosti na různé 

opravy, v případě převzetí bychom investovali do svého majetku. Jedná se o zajímavou lokalitu 

ve středu obce, navrhuje uskutečnit prohlídku nemovitostí a bod zatím odložit. 

K. Kubát – navrhuje, aby součástí bezúplatného převodu bylo i cca 3,5 ha zemědělských 

pozemků v k.ú. Javorná na Šumavě – starosta už ohledně toho biskupství kontaktoval, vyjádření 

bude později. 

K. Randák – fara není památkově chráněná, v případě nepřevzetí by jí mohl odkoupit někdo 

jiný, zbourat jí a postavit místo ní něco, co nechceme. 

L. Nausch – potomci původních německých obyvatel vybírají mezi sebou peníze na celkovou 

sanaci šindelové střechy, to by pomohlo s financováním oprav. 

J. Kynčl – inspirovat se na Hojsově Stráži, kde se o kostel stará spolek a pořádá různé kulturní 

akce, ze kterých financuje opravy. 

Navrženo odložit tento bod na další zasedání.  

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 6) Priority realizace plánu společných zařízení – KoPÚ Svinná na Šumavě – dne 20. 9. 2024 

nabylo právní moci rozhodnutí o pozemkových úpravách v k.ú. Svinná na Šumavě. Priority do 

loňského roku určovalo zastupitelstvo, nyní je určuje Pozemkový úřad. Ten určil priority 

v pořadí: 

1. HC 1 b 

2. VC 11a – R 

3. VC 13 – R + VC 6 

Požaduje buď potvrdit tyto priority, nebo navrhnout zastupitelstvem jiné.  

Jelikož pozemkové úpravy primárně slouží k zpřístupnění objektů a pozemků v území, 

navrhuje starosta priority: 

1. VC 11a – R 

2. VC 6 – R + VC 13 R 

3. VC 4 

JUDr. Puchta – při rozhodování by se mělo zohlednit, kolik lidí bude navržené cesty používat 

a požaduje jako prioritu zachovat HC 1 b (obchvat domu čp. 7) – starosta namítá, že ten je 

v současné době přístupný, na rozdíl od jiných objektů, proto navrhuje priority výše.  

Schváleno 6 hlasy, 3 hlasy se zdržely 
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ad 7) Smlouva o budoucí smlouvě o užívání zařízení k měření rychlosti s ŘSD ČR a Městem 

Klatovy – u Poschingerova dvora budou osazeny měřiče rychlosti, které budou měřit jak 

momentální, tak úsekovou rychlost. Aby mohla jednání pokračovat, je třeba uzavřít tuto 

smlouvu, která nás prakticky k ničemu nezavazuje. Zařízení pořídí ŘSD ČR a provozovat je 

bude Město Klatovy, to bude i vybírat případné pokuty za překročení rychlosti. 

J. Kynčl – co lze udělat, aby pokuty vybíral městys – pokuty mohou vybírat pouze pověřené 

obce, takže nic. 

Navrženo schválit uzavření smlouvy o smlouvě budoucí. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 8) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. 

IV-12-0022989 v k.ú. Čachrov se společností ČEZ Distribuce, a.s. – Čachrov v lokalitě na 

Suliperku, navrženo schválit.  

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 9) Poskytnutí finančního daru obcím postiženým povodní – navrženo poskytnutí 

prostřednictvím Sdružení místních samospráv ČR, což se nám osvědčilo při darování obcím 

postiženým tornádem, ve výši 50 000,- Kč.  

Schváleno 9 hlasy 

 

ad10) Rozpočtové opatření č. 4/2024 dle přílohy – jedná se o navýšení některých příjmů i 

výdajů, dále pak snížení výdajů z důvodu prozatímní nerealizace plánovaných akcí. 

J. Kynčl – konstatuje, že sám těmto změnám nerozumí a ptá se, zda jim všichni zastupitelé 

opravdu rozumí – bez odpovědi. 

Navrženo schválit rozpočtové opatření č. 4/2024 dle přílohy. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 11) Různé 

V různém tentokrát není nic k projednání. 

 

ad 12) Diskuze: 

J. Kynčl – zda již proběhla kolaudace tůně v Kunkovicích – ano v minulém týdnu, tak pan 

Kynčl bude kolaudační řízení napadat. 

K. Randák – dotaz, zda neproběhlo jednání s okolními školami ohledně dovozu místních dětí 

k nim – neproběhlo 

Dále kdo píše od nového roku kroniku městyse – Jana Hoogstraaten, asistentka v naší škole, 

která v Čachrově koupila dům 

J Kynčl – dnes dělal opět záznam, pošle ho zastupitelům, z minulého jednání nebyl použitelný 

 

ad 13) Závěr 

Starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

 

 

Zapsala: Lenka Hřebcová.. ..……………………………………. 
 

Ověřili: Josef Brůha………...... ………………...………………. 
 

             Dušan Šedlbauer.…………...……….………………….. 
 

Starosta: Josef Bejvl  ……………………………………………. 


